
 

 

ŠKOLSKÁ RADA 
Základní škola náměstí Svobody 3, Šternberk, příspěvková organizace 

 

Zápis z 31. zasedání školské rady ze dne 21. 5. 2019 

 

Složení: 9 členů školské rady  

Antonín Šnajdr, Josef Červený, Romana Tomášková, Jan Liška, Lubomír Papica, 

Lenka Neumannová 

Přítomno:      6 členů  

Omluveni: Ivana Krejčová, Libor Svoboda, Iveta Vrtková, 

 

Zasedání se jako host zúčastnil ředitel školy Mgr. Pavel Konečný.  

Přítomna je nadpoloviční většina členů, školská rada (ŠR) je schopna se usnášet. 

 

Program jednání 

1. schválení programu 31. zasedání školské rady 

2. schválení zápisu z 30. zasedání školské rady 

3. seznámení a schválení doplňků a směrnice č. 20/2017-Pravidla hodnocení výsledků 

vzdělávání žáků vzhledem k zavedení systému Edupage – viz. příloha 

4. rozbory hospodaření 

5. různé (realizace plánovaných rekonstrukcí a dalších úprav školy, zapojení školy do 

dalších projektů, … ) 

6. usnesení 

_________________________________________________________________________ 

 

ad 1) Program 31. zasedání školské rady byl schválen všemi přítomnými členy školské rady  

          bez připomínek. 

 

ad 2) ŠR schválila zápis z 30. Zasedání ŠR bez připomínek. 

  

ad 3) Mgr. Josef Konečný seznámil přítomné s pravidly hodnocení výsledů vzdělání žáků, 

která jsou platná od 3. 2. 2019. Proběhla diskuze a výměna zkušeností mezi 

zúčastněnými, dále bylo zmíněno zavedení systému Edupage, který byl všemi 

přítomnými hodnocen kladně. Kladně je hodnocen i majoritou rodičů.  

 

Ad 4) Rozbor hospodaření – Mgr. Pavel Konečný seznámil přítomné s hospodařením školy za 

rok 2018. Bez připomínek ostatních.   

 

Ad 5) Různé 

- Byla zmíněna nutnost rekonstrukce velké tělocvičny, neboť ta se nachází 

v nevyhovujícím stavu. Na projekt tělocvičny se již připravuje projektová činnost. 

Předpoklad rekonstrukce je plánován na rok 2020.  

- Přítomní vznesli dotaz, jak je řešen nevyhovující stav šaten ve sklepních prostorách. Na 

posledním zasedání bylo řečeno, že město delegovalo osobu, která má analyzovat 

současný stav. Přítomní tímto vznášejí dotaz na město, v jaké jsou fázi.  

- Dále Ing. Liška vznesl dotaz, jak byla vyřešena vnější konektivita školy. Mgr. Konečný 

odpověděl, že s poptávkového řízení byla vyhodnocena jako nejlepší nabídka společnost 

ISTRADE, s.r.o. – pan Svoboda. 

- Ředitel školy sdělil přítomným, že do 1. třídy bylo přihlášeno 54 dětí, které budou 

rozděleny do třech tříd, sportovní třída bude mít 24 dětí.  

- Mgr. Červený seznámil přítomné s informacemi o projektu Šablony II.  



- Dále byli přítomní seznámení s knížkou Přírodní kosmetika, kterou zpracovaly děti 2. 

stupně s paní učitelkou ……. .  Cílem je tuto knihu tisknout ve vícero vydáních na což se 

hledá v současnosti sponzor. Bude osloven zřizovatel, dále se nabídl Ing. Liška ke 

sponzoringu.  

 

Ad 6) Usnesení 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ve Šternberku dne 21. 5. 2019 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

………………………………………………………………….   ……………………………………………………………… 

Mgr. Josef Červený           Ing. Jan Liška, MSc. 

         člen školské rady                 předseda školské rady 


